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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XVIII Sesję Rady Powiatu Jeleniogórskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

zalogowań, że w sesji uczestniczy 19 radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności (na podstawie listy zalogowań 

w zdalnej sesji obrad) stanowi załącznik nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów. Obsługę 

prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym oraz z uwagi na 

obowiązujący stan epidemii mają zastosowanie również przepisy art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia  

31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych                                     

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw i w związku z tym sesja 

prowadzona jest w zdalnym trybie obradowania. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował radnych           

o śmierci długoletniego pracownika Powiatu Jeleniogórskiego, Dyrektora Wydziału Geodezji, 

Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami oraz Wicestarostę Jeleniogórskiego w latach     

2002-2006 - Jana Politaja i poprosił radnych o uczczenie pamięci zmarłego minutą ciszy. 

 

Przewodniczący Rady kolejno przedstawił porządek obrad XVIII. Sesji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej powiatu 

jeleniogórskiego. 

5. Przedstawienie przez Zarząd Powiatu Jeleniogórskiego aktualnej sytuacji związanej 

z pandemią COVID-19. 

6. Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski do ww. porządku 

obrad. Nie zgłoszono wniosków dotyczących przedstawionego porządku obrad. Porządek 

obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 3. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu 

jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 



Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć omówiła projekt uchwały dotyczącej zmian 

w budżecie. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski uzasadnił potrzebę wprowadzenia zmian                   

w budżecie powiatu, które jak stwierdził związane są przede wszystkim z nabyciem sprzętu 

służącego do należytego utrzymania dróg powiatowych w okresie letnim.  

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały dotyczącej zmian 

w budżecie powiatu jeleniogórskiego. 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) oraz potwierdzenie oddanego głosu w komputerowej aplikacji wykorzystanej do zdalnej 

łączności, wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    1 osoba,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej powiatu jeleniogórskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć omówiła projekt uchwały dotyczącej zmian 

w wieloletniej prognozie finansowej powiatu jeleniogórskiego. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 



 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały dotyczącej zmian 

w wieloletniej prognozie finansowej powiatu jeleniogórskiego. 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) oraz potwierdzenie oddanego głosu w komputerowej aplikacji wykorzystanej do zdalnej 

łączności, wzięło udział 19. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    1 osoba,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego przedstawienia przez Zarząd Powiatu Jeleniogórskiego 

aktualnej sytuacji związanej z pandemią COVID-19. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski podziękował radnym za przyjęcie uchwał                 

w sprawie: zmian w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok oraz zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej powiatu jeleniogórskiego oraz przedstawił aktualną sytuację 

epidemiologiczną związaną z pandemią COVID-19. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego poinformował, że istnieje możliwość 

zadawania pytań co do przedstawionego przez Starostę sprawozdania. 

 

Radny Włodzimierz Stoch poprosił o odniesienie się Starosty do informacji Prezydenta Jeleniej 

Góry, jaka pojawiła się w mediach na temat planowanego zakupu przez Miasto Jelenia Góra 

urządzenia do wykrywania obecności wirusa COVID-19 na potrzeby Szpitala w Jeleniej Górze. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski odpowiadając na pytanie radnego potwierdził, że 

otrzymał informację o zamiarze nabycia przez Miasto Jelenia Góra takiego urządzenia lecz nie 

posiada informacji o cenie urządzenia, kosztów utrzymania, posiadanych atestach, a także nie 

posiada informacji o kosztach jego obsługi. 

 

Radny Bogusław Chodak poprosił o informację, czy Domy Dziecka i Domy Pomocy 

Społecznej na terenie powiatu jeleniogórskiego są odpowiednio zabezpieczone pod kątem 

epidemiologicznym oraz na jakich zasadach funkcjonuje Wydział odpowiedzialny za sprawy 

związane z budownictwem. 

 



Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski odpowiadając na pytanie radnego poinformował, 

że zarówno Domy Dziecka jak i Domy Pomocy Społecznej na terenie powiatu jeleniogórskiego 

są należycie zabezpieczone epidemiologicznie w środki ochrony zdrowia. Domy Pomocy 

Społecznej oczekują obecnie na dodatkowe wsparcie finansowe z Ministerstwa. Dom Wczasów 

Dziecięcych w Szklarskiej Porębie został wyznaczony jako miejsce kwarantanny. Wydział 

Architektury, Budownictwa  i Gospodarki Przestrzennej zachowuje ciągłość pracy, część zadań 

realizowanych jest zdalnie, decyzje administracyjne wydawane są na bieżąco. Pracownicy 

Starostwa w celu zachowania ciągłości pracy podzieleni są na dwa zespoły. Zespół 

pracowników, który w danym dniu nie jest fizycznie obecny w pracy, świadczy pracę zdalną      

z miejsca zamieszkania. Dodatkowo Starosta poinformował o pozyskaniu dodatkowych 

środków na zakup sprzętu elektronicznego dla szkół w Szklarskiej Porębie i Piechowicach. 

 

Wicestarosta Jeleniogórski Jarosław Kotliński poinformował, że Starosta Jeleniogórski wraz      

z Przewodniczącym Rady Powiatu Jeleniogórskiego przesłali list gratulacyjny do Starosty           

w Banbergu z okazji jego ponownego wyboru na stanowisko Starosty. Dodatkowo 

poinformował, że do Ministerstwa przesłane zostało wystąpienie w sprawie dotacji i przyszłości 

Domu Wczasów Dziecięcych w Szklarskiej Porębie. 

 

Radny Grzegorz Rybarczyk poprosił Starostę o informację na temat: ilości osób objętych 

kwarantanną, wysokości środków pochodzących z diet radnych powiatowych, które zostały 

przekazane na rzecz szpitala, wysokości środków jakie zostały przekazane na rzecz Szpitala 

„Bukowiec”. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski odpowiadając na pytania radnego poinformował, 

że wydzielone zostały dwie gruby osób objętych kwarantanną. Pierwsza grupa dotyczy osób, 

wobec których wydana została przez Powiatową Stację Sanitarno-Epidemiologiczną w Jeleniej 

Górze decyzja o objęciu kwarantanną. Druga grupa dotyczy osób powracających z zagranicy, 

którzy objęci są obligatoryjną kwarantanną. W dalszej części odpowiedzi Starosta wskazał 

liczby osób w kwarantannie w poszczególnych jednostkach samorządowych oraz 

poinformował, że szpital w Jeleniej Górze otrzymał od Wojewody duże wsparcie finansowe 

oraz materialne. Ze strony Powiatu szpital jeleniogórski otrzymał wsparcie materialne w postaci 

maseczek. Środki finansowe pochodzące z diet radnych nie zostały przekazane na rzecz szpitala 

tylko przekazane na rzecz Pogotowia Ratunkowego w Jeleniej Górze w kwocie 25.000,00 zł. 

Przedstawiciele Pogotowia Ratunkowego wskazali cel wsparcia materialnego w wyniku czego 

kwota 25.000,00 zł pochodząca z diet radnych i Zarządu została wykorzystana na zakup 

ozonatorów. Dyrektor Szpitala „Bukowiec” poprosiła o wsparcie materialne wobec czego 

Powiat Jeleniogórski przekaże w najbliższym czasie pakiet maseczek ochronnych. 

 

Radna Anna Zębik w imieniu pracowników Szpitala „Bukowiec” przekazała podziękowanie 

Staroście Jeleniogórskiemu za dotychczasową pomoc finansową i rzeczową. Dodatkowo 

poinformowała, że Ochotnicza Straż Pożarna z Łomnicy postawiła przy Szpitalu „Bukowiec 

namiot, którego zadaniem będzie przeciwdziałanie zarażeniom koronawirusem przez personel 

medyczny szpitala oraz jego pacjentów. 

 



 Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że zgodnie 

z ustawą z 31.03.2020 r. o zmianie  ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych                      

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, osoby obowiązane do złożenia 

oświadczenia o stanie majątkowym za rok 2019, według stanu na dzień 31 grudnia roku 

poprzedniego, mogą złożyć oświadczenie w terminie do dnia 31 maja 2020 r. 

Podstawa prawna: art. 31zza. - Osoby obowiązane do złożenia oświadczenia o stanie 

majątkowym za rok 2019, według stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego, mogą złożyć 

oświadczenie w terminie do dnia 31 maja 2020 r. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął XVIII Sesję Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego o godzinie 1105. 

 

 

 

 
Protokołowała 

Sylwia Ochmańska 
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